

Referat styremøte Lier MSK 18.06.25

Tidspunkt: 18.06.25, kl 17:00 - 20:00

Tilstede:

Komitee: Kim, Stein

Styret: Bjørn-Arne, Ronny, Kristin, Børre, Jon Ivar, Line

Meldt frall: Fredrikk, Vegard, Larsi,

Ikke møtt: Røde kors, John Vidar, Ida.

Saksliste styre og komitémøte

K - 1/5 Erfaringer etter Østlandscup

Det ble gjennomgått rapport fra juryleder Gro Kolseth inkludert skader og hendelser. Tilbakemelding fra juryleder er at arrangementet var positivt, og det ble gitt tilbakemelding på noen forbedringspunkter. Det ble gjennomført en intern gjennomgang og klubben har fått gode tilbakemeldinger på både bane, speaker, lyd og arrangementet generelt. En ekstra takk til Kim og Ronny som har jobbet svært mange timer både i forkant og under arrangementet.

Læringspunkter ut over tilbakemelding fra juryleder:

- Tidsskjemaet opplevdes noe optimistisk, særlig rundt masterrunden. Dette er meldt videre.
- Mulig behov for ny lydmikser- overføres til styresak
- Backup for nattevakt
- Tidtaking: Vurderes sjekk at transponder er aktiv.
- Komprimere avfall i restavfallskontainer på lørdag for å optimalisere plassutnyttelsen i containeren.
- Litt liten mengde lapskaus, vurdere en ekstra bakke neste gang.

K - 2/5 Status klubbløp:

Informasjon: God kontroll

K - 3/5 Annet orientering pr gruppe

Bygg/Anlegg:

Spørsmål om mandat og disponering av midler:

Hver komité disponerer 5.000 kr selvstendig, utover dette må det godkjennes av styret.

Oppgaver fremover: Male pumpehuset, fikse hjørnekasse, gå over varmtvannsberedere, utbedre vanningsanlegg og branntavle. Planlegging av høstdugnad pågår.

Det er ønskelig å få kartlagt elektrisk anlegg og utarbeidet prioritetsliste.

Aksjonspunkt: Undersøker med elektriker for å gjøre målinger og lage en oversikt over nødvendig og anbefalt arbeid.

Kiosk:

Det er ønskelig å ha kiosken åpen i helgene. Det har vært utfordringer med å få dekket opp vaktene siste semester. Lierskogen pensjonistforening har annonsert at de er på jakt etter et sted å kunne bidra mot låne lokalene.

Aksjonspunkt: Line tar kontakt med foreningen og undersøker mulighetene.

Saksliste styremøte

Sak 1/5 Trener for tirsdbgstreningee høsten 2025

Det er kartlagt mulighet for å leie inn Leander Bech Thunshelle tirsdager fra skolestart til og med september. Leander er ledig og kunne tenke seg å gjøre dette. Leander er fleksibel på aldersgruppe og kan ha alle aldere.

Det ble lagt frem forslag om behov for to trenere, slik at man har 2 partier på stor bane og et parti på barnebasen. Ole Myhra har meldt seg at han kan hjelpe til med det som det er behov for, på tirsdagene.

Beslutning: Det er svært viktig for klubben at tirsdagstreningene er åpen for alle klubbens medlemmer som har lyst å delta. Formålet er å bygge en sosial arena, fellesskap og et positivt tilbud til klubbens medlemmer. Leander og Torstein bookes inn på tirsdagstreningene fra 19. august t.o.m september, totalt 7 treninger. Det er ønskelig å kunne tilby en mulighet for medlemmene å kjøpe alle treningene til en god pris, samtidig som man åpner for drop in. Første trening vil legges ut på isonen snarlig.

Pris: Pakkepris 700 for 7 ukers trening. Drop in: 150 kroner pr gang.

Sak 2/5 Innkommende faktura

Informasjon: Det har kommet noen fakturaer uten at mottaker er satt til Lier MSK. Det er svært viktig at fakturaer sendes til klubben med klubb navn for riktig innbetaling.

Sak 3/5 Idrettens 365

Det har vært noen utfordringer med å få tilgang til idrettens 365.

Diskusjon: Det ble testet tilgang til idrettens 365 og gjort noen justeringer slik at styret nå har tilgang til portalen.